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Inga barnfamiljer i Göteborg ska vräkas 
 
Vräkningar av barnfamiljer är något som vi inte ska behöva acceptera i välfärdsstaden 
Göteborg. Enligt de senaste siffrorna från Kronofogdemyndigheten har det skett en 
ökning av vräkningar av barnfamiljer det senaste halvåret. 2009 genomfördes 3 
vräkningar (avhysningar) och första halvåret 2010 har det genomförts 16 vräkningar. 
Tvärt emot övriga landet där vräkningarna har minskat.  
Socialstyrelsens mål är att antalet vräkningar ska minska och att inga barn ska vräkas. Ett 
tydligt krav från Socialstyrelsen!  
Vid en snabb kontakt med de kommunala bostadsbolagen så kan vi konstatera att det 
finns rutiner för hur familjer med hyresskulder ska hanteras. Där det sker ett aktivt arbete 
från första uteblivna hyran och om situationen förvärras att det sker kontakt med sociala 
myndigheter. 
Göteborg ska följa Socialstyrelsens mål om att inga barnfamiljer ska vräkas. Vi uppdrar 
år Stadskansliet att ta fram en lägesbeskrivning och en analys av dagsläget. Vi vill också 
ha förslag på vad som kan göras för barnfamiljer inte ska drabbas av vräkningar. 
 
 
KOMMUNSTYRELSEN FÖRESLÅS BESLUTA 
 
Att  uppdra åt Stadskansliet att ta fram en lägesanalys och förslag på åtgärder som 

kommunen behöver vidta för att barnfamiljer inte ska vräkas. 
 


